
OB PROGRAMSKO-VOLILNI
KONFERENCI OK ZSMS

Stabilizacija krni
pravice mladih (?)

Čc prcdstavnik republiške konference ZSM
Slovcnijc nc bi s svojim dolgim, vsesplošnim
pozdravnim nagovorom vsiljivo prctrga! razpra-
vo na nedavni programsko volilni konfercnci
OK ZSMS naše obtine, bi se v pogovoru o
dejavnosti — prcteklih dveh let in dogovorih za
naslednje leto prav gotovo izkristaliziralo šc več
aktualnih, udarnih ugotovitev, spoznanj, zadol-
žitev. Žal tega ni bilo, iz preje omenjega vzroka,
toliko, kot so pričakovali pripravljalci volilno-
programske konference, delegati iz osnovnih
organizacij zveze mladine ter gostje, med kate-
r/mi so bili tudi predsednik občinske skupščine
Vili Belič, predsednik OK SZDL Peter Vrhunc
in drugi.

Tak razplet dogodkov nas je tudi spodbudil,
da smo se dobili z nekaterimi predstavniki CK
ZSMS za okroglo mizo, in se pomenili o njihovi
dosedanji dejavnpsti ter izluščili prihodnjo
usmeritev.

Prostorsko preoblikovanje KS
»V krajevnih skupnostih imamo trenutno 33

osnovnih organizacij zveze mladine,« je posta-
vila pogovor na trdno podlagb Tatjana Pinoza,
predsednica konference mladih v krajevnih
skupnostih.

»Po preoblikovanju krajevnih skupnosti, pri-
haja tudi do ustanavljanja novih OO ZSMS.
Tako je v pripravi oblikovanje OO ZSMS v
krajevnih skupnostih Murgle, Stane Sever in
Rakova jelša, precej težav pa imamo pri obliko-
vanju OO ZSMS v novih krajevnih skupnostih,
ki so nastale iz KS Krim-Rudnik. V preteklih
dveh letih smo mladi v krajevnih skupnostih
reševali težave, ki so se pojavljale na našem
območju (stanovanjska problematika, delegat-
sko sistem, usmerjeno izobraževanje) ter seveda
skupaj z drugimi skupnostmi in organizacijami
skušali pridobiti primerne prostore za delo mla-
dih. Žal pa je razumevanje starejših za naše
delo zelo bpremenjljivo. Tako je celo prihajalo
do primerov, da so mlade izganjali iz prostorov,
ki so jih uredili in opremili sami. V tem času je
steklo tudi izobraževanje za mlade v krajevnih
skupnostih ter za njihove predstavnike. Na se-
minarjih na Zapotoku smo redno spoznavali
samoupravno organiziranost KS (!), mladinsko
organizacijo ter načine preživljanja prostega
časa.«

»Tako kot v krajevnih skupnostih, tudi v vseh
organizacijah združenega dela še nimamo OO
ZSMS. Trenutno jih je 50 v 198 OZD in usta-
novah. V naslednjem letu bomo pristopili k
organiziranju še nadaljnjih 25 mladinskih orga-
nizacij, »je povezal sedanje stanje z nadaljnjo
akcijo novi predsednik konference mladih de-
lavcev Zdravko Peterkovič.« V preteklem času
smo se v mladinskih organizacijah, skupno z
ostalimi družbenopolitičnimi organizacijami v
organizacijah združenega dela, lotevali pred-
vsem planiranja, vključevanja OZD v usmerje-
no izobraževanje, reševanja stanovanjskih zagat
mladih delavcev in družin ter uresničevanja
ustalitvenih nalog. V tem trenutku je vsekakor
najbolj vroče troje vprašanj, s katerimi bomo
morali mladi resno nastopiti v svojih delovnih
sredinah: izvajanje prakse v OZD v procesu
usmerjenega izobraževanja, štipendiranja za di-
jake srednjih šol ter zaposlovanja diplomantov
vseh stopenj. Prepričani smo, da nam bodo prav
pri tem tudi v prihodnje pomagala enotna zna-

nja in izhodišča, ki si jih bomo pridobivali na
dobro vtečenih seminarjih na Zapotoku.«

Dosedanji predsednik OK ZSMS Marko Go-
lobič je ugodno ocenil razmerje mladine do
frontne organizacije in do družbenopolitičnega
zbora občinske skupščine. Pohvalil je mlade
celo kot najbolj zgovorne v tem zboru. Pridal pa
je, da bi mladi radi aklivneje sodelovali v komi-
sijah in odborih ter sekcija OK SZDL, pa žal te
niso vse delavne. Zato so tudi sami skušali neka-
tere probleme reševati sekcijsko.

1 Na programsko volilni konferenci so delegati
OO ZSMS izvolili tudi novo predsedstvo. Vanj

Predsednica OK ZSMS Ljubljana
Vič-Rudnik Nataša Kovač
so bili izbrani Mitja Anžur (sekretar), Jože
Hauptman, Nataša Kovač (predsednica), Mile-
na Kržišnik, Slavko Kržišnik (podpredsednik)
Črtomir Leštan (predsednik KMVI), Zdravko
Peterkovič (predsednik KMD), Slavko Slak,
Mojca Urbančič (predsednica KMKS), Snežana
Vehar, Marija Zakrajšek in Rudi Žvegljič.

Dan po republiški programsko-volilni konfe-
renci je Nataša Kovač nanizala naloge, ki čakajo
mladince 106 OO ZSMS v naši občini v nasled-
njem letu:« Osnovna zadolžitev bo proučitev
socialnega položaja mladih in sprejem nalog za
izboljšanje stanja. V sklopu planiranja za ob-
dobje 1981-1985 bomoskušali zagotoviti vsem
mladim običajen potek šolanja v usmerjenem
izobraževanju ter nemoteno zaposlovanje sred-
nješolcev in diplomatov višjih in visokih šol.

Predsedujoče v osnovnih organizacijah os-
novnih in srednjih šol bomo oborožili z znanji o
mladinski organizaciji in njihovi pristojnosti v
naši samoupravni socialistični družbi.

Tudi v tem letu, pa bomo skušali skupno najti
čim več prostorov za delo mladinskih organiza-
cij na terenu.

To so morda res štirje splošni stavki, toda
zadolžitve bodo tako odgovorne in široke, da
pričakujemo sodelovanje vseh mladih in moral-
no ter politično in strokovno pomoč družbeno-
političnih organizacij in skupnosti.«

STANE JESENOVEC


